



滙豐信用卡持卡人最紅優惠

指定套餐7折(每檯客人每次惠顧最多可享套餐優惠1次)

2人套餐

鹵水雙拼

鹵水鵝件、鹵水墨魚

湯

螺頭杞子雞腳湯(二人份)

主菜(任選一款)

懷舊咕嚕肉/川椒雞球/黑醋欖角骨

蔬菜

什菌扒時蔬

主食

欖菜香蔥肉碎炒飯

甜品

馬蹄綠豆爽

飲品(任選兩杯)

豆漿/檸檬茶/檸檬水/奶茶/咖啡

優惠價：港幣388元

一般零售價：港幣571元

6人套餐

鹵水

至尊鹵水鵝拼盤(鵝片、鵝件、鵝腸、鵝肝、鵝腎)

前菜

凍烏頭魚

湯

紫菜魚蛋湯(六人份)

主菜

潮州蠔烙、潮陽梅羔骨、香燒乳鴿(3隻)、什菌扒時蔬

主食

潮州方魚蠔仔粥

甜品

馬蹄綠豆爽

飲品(任選六杯)

豆漿/檸檬茶/檸檬水/奶茶/咖啡

優惠價：港幣1,068元

一般零售價：港幣1,524元

其他優惠：惠顧晚膳主餐牌滿港幣250元可享堂食88折(星期一至五)；惠顧外賣自取滿港幣250元可獲贈豆漿兩杯；惠顧節日產品低至85折(盆菜、端午糰及月餅)。

2023年1月1日至12月31日

堂食及外賣自取優惠適用於2023年1月1日至12月31日(公眾假期、節日及其前夕除外)。所有優惠適用於全線香港翡翠潮州小廚分店。所有優惠須全數以滙豐信用卡付款。所有優惠不可與其他優惠及套餐同時使用。堂食優惠不可同時使用及須加一服務費及茶位費。每檯每次只可享優惠乙次。外賣優惠不適用於Foodpanda訂單。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

借定唔借？還得到先好借！





Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

30% off selected set menu (each table can order set menu offer once per visit)

2-Diner Set Menu

Chiu Chow Marinated Platter
Marinated Goose Meat, Cuttlefish

Soup

Steamed Chicken Feet Soup with Conch and Goji (2 bowls)

Main Course (Choose 1)

Sweet & Sour Porkloin / Sautéed Chicken Fillet with Pearl Leaves / Braised Pork Ribs in Vinegar Sauce

Vegetable

Stewed Seasonal Vegetable with Mushroom

Rice

Fried Rice with Minced Pork & Preserved Olive Leaves

Dessert

Sweet Soup with Green Bean & Water Chestnut

Drinks (Choose 2)

Soy Milk / Lemon Tea / Lemon Water / Milk Tea / Coffee

Special price: HK\$388

Usual retail price: HK\$571

6-Diner Set Menu

Chiu Chow Marinated

Supreme Marinated Goose Combination
(Marinated Sliced Goose Breast, Goose Meat, Goose Intestine, Goose Liver & Goose Kidney)

Appetiser

Steamed Goby Mullet (Served Cold)

Soup

Seaweed & Fish Ball Soup (6 bowls)

Main Course

Pan-Fried Oyster Omelette, Chaoyang Pork Ribs In Green Plum Sauce, Roasted Pigeon (3pcs), Stewed Seasonal Vegetable with Mushroom

Congee

Congee with Oyster, Minced Pork & Dried Fish

Dessert

Sweet Soup with Green Bean & Water Chestnut

Drinks (Choose 6)

Soy Milk / Lemon Tea / Lemon Water / Milk Tea / Coffee

Special price: HK\$1,068

Usual retail price: HK\$1,524

Other offers: 12% off for dine-in upon the spending of HK\$250 or above on à la carte dinner (Monday to Friday); Complimentary 2 cups of soy milk upon the spending of HK\$250 or above for self-pickup takeaway; Up to 15% off selected festive product (poon choi, rice dumpling and mooncake).

1/1/2023 - 31/12/2023

Dine-in and takeaway offers are applicable from 1 January to 31 December 2023 (except public holidays, festive days and their eves). All offers are applicable at all Crystal Jade Chiu Chow Kitchen outlets in Hong Kong. Full payment must be settled by HSBC credit card to enjoy the offers. All offers cannot be used in conjunction with other promotional offers and set menu. Dine-in offers cannot be used at the same time and subject to 10% service charge and tea charge. The offer can only be redeemed once per table each time. Takeaway offers are not applicable to order made via foodpanda. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

